



## Consolidated Statement amendment / deletion form 更改/取消綜合月結單申請表

To : Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited  
致 渣打銀行(香港)有限公司

S2O |   
H K M M M A I N T

Date 日期 DD 日 MM 月 YY 年

Applicant's name  
申請人姓名

Identity document no.  
身份證明文件號碼

Please "✓" in the appropriate boxes. 請在適用之空格內加上“✓”。

^ Delete as appropriate 刪去不適用者

### Additional accounts inclusion 附加戶口

I/We would like to include the following accounts in the Consolidated Statement.  
本人/吾等欲附加以下戶口於綜合月結單內。

<input type="checkbox"/> My/Our Deposit/Loan account ^ 本人/吾等之存款或貸款戶口	Account number 賬戶號碼	_____
<input type="checkbox"/> My Credit Card account <sup>1,2</sup> 本人之信用卡戶口 <sup>1,2</sup>	Account number 賬戶號碼	_____
<input type="checkbox"/> My/Our Securities account 本人/吾等之股票投資戶口	Account number 賬戶號碼	_____
<input type="checkbox"/> My Insurance Policy(ies) under InvestPro 本人之專智投資服務之下的保險單		

Note 註：

<sup>1</sup> Manhattan Credit Card and SHOP'n GAIN Credit Card Statement cannot be included in the Consolidated Statement.  
Manhattan信用卡及渣打倍多紛信用卡之月結單不能附加於綜合月結單內。

<sup>2</sup> If you have more than one Standard Chartered Credit Cards, please just fill in the account number of any one of your Credit Card where you are a principal card holder.  
如閣下擁有超過一張渣打信用卡，閣下只需填上一個信用卡賬戶之號碼，而該信用卡必須為基本卡。

### Account exclusion / deletion of Consolidated Statement service 刪除戶口 / 取消綜合月結單服務

I/We would like to exclude the following accounts from the Consolidated Statement.  
本人/吾等欲從綜合月結單內刪除以下戶口。

<input type="checkbox"/> My/Our Deposit <sup>5</sup> /Loan account ^ 本人/吾等之存款 <sup>5</sup> 或貸款戶口	Account number 賬戶號碼	_____
<input type="checkbox"/> My Credit Card account 本人之信用卡戶口	Account number 賬戶號碼	_____
<input type="checkbox"/> My Insurance Policy(ies) under InvestPro 本人之專智投資服務之下的保險單		
<input type="checkbox"/> Please cancel my/our Consolidated Statement service <sup>3,4</sup> 請取消本人/吾等之綜合月結單服務 <sup>3,4</sup>		

Note 註：

<sup>3</sup> I/We understand that thereafter individual account statement (when applicable) will be sent out to the Consolidated Statement address until further notice.  
本人/吾等了解此後個別賬戶之獨立月結單將根據綜合月結單地址寄出，直至銀行另行收到適用於個別戶口之更改地址通知。

<sup>4</sup> Cancellation of Consolidated Statement service is not applicable to Passbook Savings Accounts, Investment Accounts and mortgage accounts with deposit linked features, such as MortgageOne®, Mortgage Saver and deposit linked mortgage.  
取消綜合月結單服務不適用於存摺儲蓄戶口、任何投資戶口、有按揭存款掛鈎特點之按揭戶口，例如MortgageOne®增值按揭戶口、「置慳息」按揭計劃或按揭存款掛鈎計劃之客戶。

<sup>5</sup> Account exclusion is not applicable to all Passbook Savings, Integrated Deposits accounts and mortgage accounts with deposit linked features, such as MortgageOne®, Mortgage Saver and deposit linked mortgage.  
刪除戶口指示不適用於所有存摺儲蓄戶口、綜合存款戶口、有按揭存款掛鈎特點之按揭戶口，例如MortgageOne®增值按揭戶口、「置慳息」按揭計劃或按揭存款掛鈎計劃之客戶”。

Please use authorized signature(s) filed with the bank. 請用留存於本行之正式簽署。  
(All borrowers must sign on the same form for personal loan account/mortgage loan account  
所有私人貸款/樓宇貸款申請人必須於同一表格簽署為有效)

For bank use only 銀行專用

Receiving branch code

Signature verified by

Staff signature (signing no. )

Client signature  
客戶簽署

Joint account holder / co-borrower must sign  
聯名戶口持有人/聯名申請人必須簽署